

Ann Asselberghs	A	Els Nerinckx	V	Karin Verhulst	A
Alexandra Brits	A	Inge Nijs	V	Kelly Vermeulen	V
Lorie Cuypers	V	Steve Paelinckx	A	Björn Vervoort	A
Peter De Clercq	V	Ellen Serrien	V	Annelies Prins	V
Yves De Keersmaecker	A	Katleen Smedts	A	Juf Evi	A
Dimitri De Nil	A	Kim Smits	A	Juf Greet	V
Annelies De Schepper	A	Kris Smits	V		
Nathalie De Wit	V	Annemie Teugels	A		
Karen Depaepe	V	Johan Timmermans	A		
Sabrina Faucompret	V	Anne Troch	A		
Donald Hegmans	V	Nele Van Broekhoven	V		
Liesbeth Knuysen	A	An Van den Bogaert	V		
Krisje Michiels	A	Jan Van Hoofstat	V		
Hilde Michiels	V	Bart Verhulst	V		

1. Verslag vorige vergadering

Geen opmerkingen.

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd.

Varia puntje vorige vergadering:

- Sensibilisatie roken → rode loper
 - Karin heeft hiervoor een brief naar de gemeente gestuurd omdat de weg tot de gemeente behoort en zij hiervoor hun toestemming moeten geven. → wachten op antwoord.
 - Voor de Emile De Wittestraat moet dit gehoord worden bij de mensen van wie de servitudeweg is. Karin vraagt dit ook na bij de gemeente.

2. Werkgroepen

Vanaf dit schooljaar zullen we enkel de werkgroepen overlopen die hun activiteit gepland is binnen de 3 maanden.

Andere werkgroepen kunnen natuurlijk altijd iets melden over hun werkgroep tijdens de varia ronde van de werkgroepen.

Mochten nieuwe leden graag willen deel uitmaken van een werkgroep, kunnen zij contact opnemen met de trekker van de werkgroep of anders met de secretaris, Karin. Zij zal dan doorverwijzen naar de juiste trekker.

- ***Sinterklaas (6/12/2016) evaluatie***
- trekker : Bjorn

- Er was enorm veel volk om te komen helpen.
- Er waren wat misverstanden rond de afspraken van het vervoer maar uiteindelijk kwam alles in orde.
- Met de zwarte pietten was er ook wel chaos maar dit kwam ook in orde. Bjorn opperde van misschien te werken met papa's maar dit moet dan naar volgend jaar bekeken worden in de werkgroep.
- Er is al een ideeetje van vervoer voor volgend jaar vanuit de zwarte pietten: bierkar. (Dit moet zeker ook nog besproken worden met leerkrachten en werkgroep)

- ***Kerstmarkt/Fakkeltocht (22/12/2016) evaluatie***
- ***trekker : Krisje***

- De werkgroep houdt begin februari hun evaluatievergadering.
- Het was een heel goede opbrengst.
- Volgend jaar misschien toch wel iets van eten voorzien bv. Winter BBQ
- De opbrengst gaat naar Ergazia. Maar dit gaat via de warmste week van Studio Brussel dus is de vraag of Ergazia weet dat zij van ons een mooi bedrag krijgen. Krisje gaat hier even voor horen.

- ***Kindercarnaval (25 februari 2017)***
- ***trekkers : Katleen en Kim***

- Alles komt in orde.
- De brieven zijn rondgegaan om na te lezen.
- Het gemeentemateriaal is goedgekeurd.
- Horen of er een vast plan is van de school en de speelzaal zodat er niet elke keer een plan moet getekend worden voor een evacuatieplan.
- Springkasteel: Dit wordt geregeld met Juf Vanessa. ➔ Man Kim zal het gaan halen en Steve zal het terugbrengen na het Kindercarnaval.
- De werkgroep had graag extra schmink aangekocht want vorig jaar konden niet alle figuurtjes geschminkt worden door te weinig kleurtjes.
- 2 weken ervoor even vragen aan Jan om nog een reminder te sturen via de mail.
- Graag bij de leerkrachten nog een oproep doen om te komen.

- ***Food Mercado (11 maart 2017)***
- ***trekker : Krisje***

- Momenteel zijn er een 6-tal nationaliteiten vertegenwoordigd.
- 23/1 komt de werkgroep samen om de verdere uitwerking te bepalen en op 30/1 wordt er een info-avond georganiseerd voor de ouders die gaan koken voor ons.

- ***Schoolfeest (13 mei 2017)***
- ***trekker : Liesbeth***

- De werkgroep is voor de eerste keer samengekomen en er is al veel werk verricht.
- Alle kinderen zullen op het podium verschijnen maar dit zal dit jaar in 2 shifts gebeuren.
- Het thema is "Reis door de tijd".

- Het zou fijn zijn om dit jaar misschien de OR ook is op het podium te zien. Wie voelt zich geroepen?
- Voor de rest komt alles in orde.

3. Nieuws van de school

Sleutel school:

Jan vraagt aan de leden van de ouderraad die een sleutel hebben van de school om deze niet te gebruiken buiten de schooluren of als dit toch nodig is, hem hiervan te verwittigen. Hij vraagt ook om enkel de sleutel te gebruiken in functie van activiteiten van de ouderraad.

Schoolreglement:

Het schoolreglement is nog niet klaar.

4. Financieel nieuws

Sint:

We hebben nog niet van alle leerkrachten van de lagere school rekeningen gekregen voor hun sint cadeau.

Goals:

De verankeringen zijn besteld, betaald en geleverd. De ouderraad vraagt aan de school wanneer deze zullen geplaatst worden. De plaats werd al bepaald door Jan, Liesbeth en Steve.

5. Varia

Teambuilding:

De datum van de teambuilding zal nog via mail rondgestuurd worden.

Quiz:

De uitnodiging is verstuurd.

De eerste 2 weken hebben de ouders van de leerlingen voorrang om in te schrijven.

Het zal dit jaar een muziekquiz zijn.

Ineten kleuters:

Blijkbaar worden sommige kleuters geplaagd door grotere kinderen tijdens het ineten. Juf Evi zal dit meenemen en aankaarten bij de collega's.

Besluiten:

- Geen specifieke besluiten

Actiepunten:

Dit zijn actiepunten die tijdens de meeting naar voren kwamen en die naar gans de groep worden gesteld. (Dus niet specifiek voor binnen een bepaalde werkgroep want die worden dan binnen de werkgroep behandeld.)

- Geen specifieke actiepunten

Noteer alvast in jullie agenda:

Volgende ouderraad: dinsdag 21 februari 2017, 20.00 uur in het leraarslokaal **of** de vroegere refter van de lagere school.